
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 648
Efter vedtagelsen af lovforslag L 212 om den nye klagestruktur på skatteom-
rådet sammenholdt med Statsrevisorernes beretning 13/2012 om den offentli-
ge ejendomsvurdering, vil ministeren så fastholde, at det stadig ikke forven-
tes, at flere klager vil ende i byretten end tidligere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
næstformand
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